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Σοβαρό είναι το πρόβλημα του λαθρεμπορίου και του παραεμπορίου στο νησί 

των Σπετσών. Όπως αναφέρει ο Εμπορικός και Βιοτεχνικός Σύλλογος Σπετσών,  

σε σχετική επιστολή του, πρόκειται για ένα ζωτικής σημασίας ζήτημα, καθώς 

εξαιτίας του λαθρεμπορίου και του παραεμπορίου προκαλείται μεγάλη ζημιά στην 

αγορά, ειδικά στην εποχή της πανδημίας, κατά την οποία οι νόμιμες και συνεπείς 

στις υποχρεώσεις τους επιχειρήσεις δίνουν αγώνα επιβίωσης. Παράλληλα, 

βέβαια, οι δραστηριότητες αυτές στερούν τα δημόσια ταμεία από φορολογικά 

έσοδα και, κυρίως, θέτουν σε κίνδυνο τους καταναλωτές, μέσω της πώλησης 

προϊόντων αμφιβόλου ποιότητας και προέλευσης.  

 

Είναι απαραίτητο να παταχθούν αυτά τα επιζήμια, για την αγορά και το εμπόριο, 

φαινόμενα, μέσω της εντατικοποίησης των ελέγχων ή οποιουδήποτε άλλου 

πρόσφορου μέσου και να προστατευτούν οι νόμιμες εμπορικές επιχειρήσεις, 

αλλά και οι καταναλωτές. 
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Ο κύριος Υπουργός παρακαλείται να απαντήσει στο ακόλουθο ερώτημα:  

      

- Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβεί το Υπουργείο Ανάπτυξης και 

Επενδύσεων για την πάταξη του λαθρεμπορίου και του παραεμπορίου 

στις Σπέτσες, με σκοπό την προστασία των καταναλωτών, αλλά και των 

νόμιμων και συνεπών εμπορικών επιχειρήσεων;  
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